
Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie, poľovníctvo a 

rybárstvo, vodné a lesné hospodárstvo, konanej dňa 25.01.2023  
 

 

Prítomní: Mgr. Ľudmila Činovská, Mgr. Miriam Kudolániová, MgA. Radoslav Irša, Martin 

Rosivač, Peter Lorenc, Roman Matula 

 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie komisie 

2. Rôzne 

3. Záver 

 

 

K bodu 1 

Rokovanie zahájila a viedla Mgr. Ľudmila Činovská, predsedníčka komisie. 

 

K bodu 2 

V tomto bode boli prerokované rôzne námety a postrehy členov komisie. 

a) Cintorín - kontajner na zelený odpad – Ľ.Činovská tlmočila podnet poslanca 

O.Chocholáčka aby bol na cintoríne kontajner aj na zelený odpad. Po rozdiskutovaní tejto 

témy sa dospelo k záveru, že zelený odpad vzniká nárazovo a vo väčšom množstve len 

v období sviatku Všetkých svätých. Najbližší možný spracovateľ takéhoto odpadu je až 

v Senici. Muselo by sa zabezpečiť, že v kontajneri bude len zelený odpad a nebudú tam 

umelé vence, kytice a kahance.  

Záver: M. Kudolániová preverí u spoločnosti v Senici, či a za akých podmienok by bolo 

možné zabezpečiť odvoz tohto odpadu z cintorína.  

b) Cintorín – požiadavka na oddelený zber plastových obalov zo sviečok – na toto reagovala 

M.Kudolániová, že táto problematika sa už riešila v minulosti, ale bohužiaľ na Slovensku 

stále neexistuje spracovateľ takto vytriedeného odpadu (pretože plast je znečistený 

voskom, dá sa povedať, že v každom obale zostane trochu vosku a to je problém) a preto 

sa tieto obaly dávajú do komunálneho odpadu a končia na skládke.  

c) Cintorín - oddelený zber skla zo svietnikov – pred samotným zavedením samotného zberu 

je nutné zabezpečiť osvetu, že do zvonov bude vhadzované len sklo – nie plastové obaly, 

nie plastové vrchnáky a spodné časti, ktoré sa na sklenených svietnikoch nachádzajú. Ak 

by bolo takéto sklo veľmi znečistené plastami spoločnosť, ktorá zabezpečuje zber tohto 

odpadu má právo podľa zákona vyfakturovať dodatočné náklady spojené s vytriedením 

mestu.  

Záver: M.Kudolániová požiada zberovú spoločnosť a spoločnosť ENVI-PAK o navýšenie 

počtu „zvonov“ na sklo a pridali by sa ku kontajnerom na komunálny odpad, do boxov 

pred bránami cintorína. 

d) ZUŠ – požiadavka na pristavenie kontajnera na plasty a na papier 

Záver: M.Kudolániová požiada zberovú spoločnosť a spoločnosť ENVI-PAK o navýšenie 

počtu týchto kontajnerov, po ich dodaní budú pristavené do areálu ZUŠ 



e) Adamov – Ľ.Činovská a R.Irša otvorili tému ohňostroj v Adamove. Keďže sa Adamovské 

jazerá nachádzajú v Chránenom vtáčom území, bolo by veľmi vhodné ustanoviť VZN 

zákaz používania pyrotechniky v tejto časti Adamova celoročne t.j. aj na Silvestra a Nový 

rok z dôvodu ochrany vtáctva.  

Záver: Tento návrh bude predložený na posúdenie, na porade pracovníkov mesta. 

f) Adamov rôzne - P.Lorenc informoval prítomných, že v Adamove sa nachádza aj 

množstvo kormoránov, ktoré robia veľké škody na rybách, bobor zase robí veľké škody na 

stromoch nielen v okolí jazier, ale aj na ostrovoch. M.Rosivač dodal, že keď nebudú na 

ostrovoch žiadne stromy, ktoré by pôdu držali pokope môže časom dôjsť k rozpadu týchto 

ostrovov. Ďalej bola prerokovaná téma výsadby stromov v Adamove, tu musí byť najprv 

spracovaný návrh, ktorý umiestni stromy koncepčne a hlavne je potrebné vybrať stromy, 

ktoré budú v tejto pôde rásť. 

g) Oznamovanie poľovačiek – Ľ.Činovská tlmočila požiadavku P.Horinkovej, aby poľovníci 

oznamovali mestskému úradu termín plánovaných poľovačiek. Bude tak zabezpečená 

bezpečnosť občanov, ktorý chodia do lesov na prechádzky. Mesto by potom zabezpečilo 

informovanie občanov prostredníctvom sociálnej siete FB, web mesta a mestského 

rozhlasu.  

Záver: M.Rosivač prisľúbil, že termíny poľovačiek dodá na mestský úrad v čo 

najkratšom termíne 

h) R.Matula navrhol, že sa mali vytipovať vhodné plochy na novú výsadbu zelene v meste, je 

však potrebné rešpektovať existujúce siete v zemi a ich ochranné pásma, taktiež aj priestor 

aby stromy v dospelosti nebránili napr. v rozhľade alebo neúmerne netienili tam, kde by 

nemali. P.Lorenc navrhol, že či by sa nedali vysadiť napr. lipy popri ceste u kina. 

V diskusii bola všeobecná zhoda na tom, že keď sadiť, tak pôvodné dreviny vhodné do 

našich klimatických podmienok - najmä listnaté, nie ihličnaté stromy.   

i) Ostatné podnety jednou vetou: 

- Pred začiatkom sezóny prehodnotiť plán a spôsob kosenia verejných zelených plôch 

v meste najmä v čase sucha, prípadne či by sa nemohla na skúšku nechať niektorá 

plocha nekosená. 

- Zakrytie kanála na ulici Štúrovej – od parku Medlena po Hasičskú zbrojnicu, vznikol 

by tu pekný priestor na výsadbu líniovej zelene. 

- Park Medlena – celková úprava zelene v ňom. 

- Obnovenie „pestovateľských prác“ v škole, aby deti vedeli ako sa pestuje zelenina.   

 

K bodu 3 

Na záver predsedníčka poďakovala za účasť na komisii a zároveň sa členovia dohodli na 

ďalšom zasadnutí komisie na 8.3.2023 o 18:00 hodine v budove Mestského úradu.  

 

Zapísala dňa 25.01.2023 

Mgr. Miriam Kudolániová, tajomníčka 


